
 

 

Het College van Burgemeester en Wethouders 
Gemeente Sittard-Geleen 
Postbus 18 
6130 AA Sittard 
 
Sittard, 13 mei 2024 
 
Betreft: vervolgvragen ex artikel 43 RvO inzake het centrum van Sittard 
 
 
Geacht College, 
 
De afgelopen maanden is er in de media veel aandacht besteed aan de aanpak van de 
winkelleegstand in de Westelijke Mijnstreek in het algemeen en het centrum van Sittard 
in het bijzonder. Natuurlijk onderschrijft de CDA-fractie de aanpak om meer bezoekers 
naar het historische centrum te trekken. Nieuwe bezoekers trekken is belangrijk, maar het 
is vooral ook van belang om trouwe en regelmatige bezoekers te behouden.  
 

1. Deelt het college de mening van de CDA-fractie dat naast het aantrekken van 
nieuwe bezoekers naar het historisch centrum van Sittard vooral ook moet worden 
ingezet op het behouden van trouwe en regelmatige bezoekers? 

 
Een van de kenmerken van een kernwinkelgebied is dat de bezoeker hier centraal staat. 
De openbare ruimte moet hier op worden ingericht en een verkeersbordenplan dient hier 
zo nodig op te worden aangepast. Momenteel is het centrum van Sittard in het algemeen 
en de Markt in het bijzonder een vrijstaat voor fietsers, scooterrijders, maaltijdbezorgers 
enz. Inwoners en bezoekers spreken de CDA-fractie hier regelmatig op aan.  
 

2. Is het college het eens met de constatering van inwoners en bezoekers dat fietsers, 
scooterrijders en maaltijdbezorgers het centrum en de Markt van Sittard op zijn 
zachtst gezegd minder toegankelijk maken voor deze inwoners en bezoekers? Zo 
nee, waarom niet? 

3. Is het college bereid om de openbare ruimte dusdanig in te richten en het 
verkeersbordenplan dusdanig aan te passen, zodat het kernwinkelgebied en 
daarmee de Markt weer een voetgangersdomein voor inwoners en bezoekers 
wordt? Zo nee, waarom niet?   

 
 
 



 

We blijven daarnaast als CDA-fractie diverse signalen binnenkrijgen over losliggende 
stenen op trottoirs en bestratingen in en rondom de Markt en de Paardestraat in Sittard.  
 

4. Is het college bereid om een inventarisatie te maken van deze losliggende stenen 
en eventuele losliggende stenen op korte termijn te repareren zodat dit geen 
gevaarlijke situaties op zou kunnen leveren? Zo nee, waarom niet? 

 
We zijn als CDA-fractie erg tevreden dat er een openbaar toilet gerealiseerd gaat worden 
in het Huis aan de Markt in Sittard. Dit geeft invulling aan een lang gekoesterde wens van 
bezoekers aan het centrum van Sittard. Echter duurt het nog even voordat dit Huis aan de 
Markt gerealiseerd is.  
 

5. Is het college bereid om te onderzoeken of er een tijdelijk openbare 
toiletvoorziening gerealiseerd kan worden in het centrum van Sittard in wellicht een 
van de leegstaande winkelpanden in de directe nabijheid van de Markt? Zo nee, 
waarom niet? 

 
Graag zien wij uw antwoorden binnen de gestelde termijn tegemoet. 
 
Hoogachtend, 
 
Namens de CDA-fractie Sittard-Geleen, 

 
Raadslid 
 
 


